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       Białe Błota, dnia 21.02.2024 r. 

BRG.0012.2.2.2024 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Białe Błota  

z dnia 21.02.2024 r. od godz. 13.00 w Urzędzie Gminy Białe Błota, ul. Szubińska 1.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Przewodnicząca Komisji Ilona Nowakowska, radny Bronisław 

Balcerowski, radny Henryk Sykut, radny Sławomir Ruge, radna Anna Banaszek, Zastępca Skarbnika 

Gminy Tomasz Angielczyk, Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji 

 

Nieobecni: radny Krzysztof Kocikowski, radny Krzysztof Michalak.  

 

Radny Henryk Sykut w zastępstwie Przewodniczącej Komisji Ilony Nowakowskiej powitał zebranych 

na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów, odczytał pouczenie dotyczące ochrony danych 

osobowych, sprawdził obecność oraz przedstawił tematykę posiedzenia. 

 

Tematyka: 

1. Zapoznanie się z realizacją inwestycji i poniesionymi wydatkami na ich realizacje w 2023 r. 

i przygotowanie się do realizacji inwestycji w 2024 r. 

2. Sprawy bieżące.  

 

Prowadzący obrady radny Henryk Sykut wniósł uwagi do porządku obrad w kwestii wprowadzenia 

punktu omówienia uchwał tematycznych, które są ujęte w porządku obrad na najbliższą sesję Rady 

Gminy. Głosowanie:  

Głosy „za”: radny Bronisław Balcerowski, radna Anna Banaszek, radny Sławomir Ruge, radny 

Henryk Sykut 

Nieobecni: radny Krzysztof Kocikowski, radny Krzysztof Michalak, radna Ilona Nowakowska  

 

Prowadzący obrady zarządził głosowanie nad całością porządku obrad. Głosowanie:  

Głosy „za”: radny Bronisław Balcerowski, radna Anna Banaszek, radny Sławomir Ruge, radny 

Henryk Sykut 

Nieobecni: radny Krzysztof Kocikowski, radny Krzysztof Michalak, radna Ilona Nowakowska 

 

Ad. 1 

Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji poinformował, że referat jest na etapie 

przygotowania całorocznego sprawozdania z realizacji inwestycji i wydatków na ich realizacje w 

2023 r. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut podjął temat wycofania się w 

ubiegłym roku urzędu z realizacji inwestycji i w kwestii środków niewygasających. 
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Maciej Nowak rozpoczął omawianie inwestycji na rok bieżący: 

- budowa ulicy Łąkowej na odcinku od ulicy Ślesińskiej do ulicy Ptasiej Łochowicach,  

- budowa świetlicy wiejskiej w Murowańcu,  

- projekt pumptrack na placu sowieckim Murowańcu,  

- rozbudowa szkoły podstawowej w Przyłękach, jesteśmy na etapie przygotowania opisu 

przedmiotu zamówienia, mamy tam częściowe dofinansowanie, mamy projekt z decyzją o 

pozwoleniu na budowę, 

- modernizacja placu zabaw przy Przedszkolu Wróżka w Białych Błotach, 

- projekt i rozbudowa oraz adaptacja pomieszczeń na Potrzeby Gminnego Żłobka Integracyjnego 

„U Misia” w Łochowie filia w Zielonce. Tam jest kwestia rozbudowy tego żłobka o jeden oddział 

oraz adaptacja części świetlicy wiejskiej w Zielonce na jeden oddział dla dzieci, w ramach 

programu Maluch plus. 

- urządzenie zgodnie z wykonanym projektem działki 543/4 przy ulicy Mroźnej w Kruszynie 

Krajeńskim, wyposażenie w elementy małej architektury, stoły szachowe, wykonanie ścieżki z 

polbruku, realizacja terenów zielonych i nawadnianie, 

- wymiana nieenergooszczędnych opraw oświetleniowych na infrastrukturze własności Enea 

Oświetlenie spółka z o.o. na terenie gminy Białe Błota. Radny Bronisław Balcerowskich zapytał o 

liczbę punktów sodowych. Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji odpowiedział, 

że nie zna liczby w całej gminie, ale w na terenie samego Łochowa jest ponad 280 opraw do 

wymiany. Radni zapytali o ilość lamp przewidzianych na ulice Żeglarską, Kasztanową i Zawiłą. 

- projekt na rozbudowę sieci kanalizacji sanitarnej przepompowni w miejscowości Łochowo. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek zapytała czy jak zrobimy 

przepompownię, to umożliwi mieszkańcom podłączenie, poinformowała, że otrzymała 

odpowiedź, że wiele projektów kanalizacji wygasło i dlatego Łochowo nie będzie miał kanalizacji. 

 

Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji w kwestii oświetlenia powiedział, że na 

ulicy Zawiłej jest skrzynka oświetleniowa i od tej skrzynki będziemy rozpoczynać oświetlenie, i 

kontynuował: 

 

- projekt i budowa remizy OSP w Białych Błotach, trwa przygotowywania wniosku OPZ, 

- projekt i budowa studni głębinowej na terenie Środowiskowego Domu Samopomocy i Świetlicy 

Socjoterapeutycznej Małgosia na terenie działki nr 185/103 przy ulicy Ogrody 1 w Cielu. 

 

Radni powrócili do kwestii omawiania projektu i budowy remizy OSP w Białych Błotach. Maciej 

Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji poinformował, że wybór padł na ul. Modrą, 

przygotowywany jest wniosek OPZ, były przeprowadzane konsultacje z OSP. Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy zawnioskował, aby na etapie koncepcyjnym uzgadniać to z Radą, ma koncepcję, żeby 

tak to zaplanować, żeby przy tej remizie powstał w przyszłości GCK. Wiceprzewodniczący zauważył, 
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że to zadanie jest na wniosek grupy radnych, bo w projekcie budżetu tego nie było, zaproponował, 

aby do zespołu pracującego nad tym zadaniem włączyć przedstawiciela Rady Gminy. Maciej Nowak 

powiedział, że budynek jest przewidywany na cele straży pożarnej, przewidywane są cztery bramy, 

jedna ma być dla centrum powiadamiania ratunkowego i dla karetki. Radna Anna Banaszek podjęła 

temat kosztów utrzymania karetki, kto będzie za to płacił.  

 

Maciej Nowak kontynuował: 

- budowa oświetlenia dróg na terenie gminy Białe Błota etap VI, 

- budowa ławeczek w Łochowie na ulicy Spacerowej, jest to dokończenie rozpoczętej już 

inwestycji, 

- budowa placu słowackiego wraz ze sceną przy ulicy Dębowej w Łochowie, radna Anna Banaszek 

zauważyła, że zamontowane tam lampy są bardzo niskie, 

- projekt chodnika przy ul. Parkowej w Lisim Ogonie, planowany termin wszczęcia marzec 14 

miesięcy od daty podpisania umowy, 

- projekt ul. Ptasiej w Łochowicach,  

- projekt ulic Wodnej, Ruczajowej, Strumykowej, Potokowej i Brzegowej w Cielu,  

- budowa oświetlenia na terenie sołectwa Przyłęki, 

- budowa oświetlenia w sołectwie Zielonka, 

- rozbudowa pracy sołeckiego w miejscowości Prądki, 

- zagospodarowanie Placu Sołeckiego w Zielonce, 

- budowa placów zabaw przy ulicach Hodowlanej, Betonowej i Centralnej w Białych Błotach, 

- zagospodarowanie i wyposażenie placu przy ul. Ogrody i Świetlicy Małgosia w Cielu, 

- budowa placu rekreacyjno-sportowego na działce 183 w Łochowie, 

- modernizacja boiska do piłki nożnej wraz z budową systemu nawadniania na placu Sołeckim w 

Murowańcu, 

- doposażenia Placu Sołeckiego w Lisim Ogonie, 

- doposażenie Placu Sołeckiego w Łochowicach, 

- kapitalna modernizacja budynku w szkole podstawowej w miejscowości Przyłęki, 

- projekt sieci kanalizacji sanitarnej ciśnieniowo-grawitacyjnej w miejscowościach Przyłęki, 

Zielonka, Prądki, Ciele, etap II, 

- zagospodarowanie działki numer 262/15 o powierzchni 0,2520 ha w Łochowie, zadanie jest 

związane z budową targowiska. Radny Sławomir Ruge zapytał, według jakiego projektu urząd 

chce to realizować i w jakim zakresie. Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji 

odpowiedział, że realizacja będzie na podstawie projektu, który już jest. Radny powiedział, że 

mieszkańcy są coraz bardziej niezadowoleni, tam się nic nie dzieje, targowisko jest 

systematycznie zaśmiecone, zwożone jest tam kruszywo na utwardzanie dróg. Zaproponował, 

aby w pierwszym etap zrobić tam miejsca parkingowe, podjął temat budowy wjazdu od ulicy 

powiatowej. 
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- modernizacja, rozbudowa punktu selektywnej zbiórki odpadów komunalnych w Białych Błotach,  

- zakup i montaż dwóch lamp solarnych typu LED do Trzcinica, 

- budowa sali gimnastycznej na potrzeby szkoły podstawowej w Łochowie w ramach programu 

Olimpia. Przewidujemy, że do końca tego roku byłoby dobrze, gdyby się udało zrealizować tą 

inwestycję. Gmina otrzymała zapewnienie o dofinansowaniu z programu Olimpia, więc na dzień 

dzisiejszy realizujemy projekt. W połowie roku chcemy rozpisać przetarg na roboty budowlanej i 

rozpocząć realizację sali gimnastycznej, 

- budowa sali gimnastycznej na potrzeby szkoły podstawowej w Białych Błotach w ramach 

programu Olimpia, 

- przebudowa drogi powiatowej Nakło – Gorzeń - Bydgoszcz wraz z budową skrzyżowania. Radna 

Anna Banaszak zapytała, dlaczego Wójt przejął kawałek drogi, czemu to nie jest zadanie powiatu, 

tylko my z naszego budżetu, musimy realizować to zadanie. Maciej Nowak Inspektor nadzoru w 

Referacie Inwestycji odpowiedział, że nie ma na ten temat informacji. Radny Sławomir Ruge 

przypomniał, że na ostatniej sesji Rada przegłosowała uchwałę dotyczącą konsultacji w sprawie 

rozbudowy tej drogi, 

- projekt ulicy Alibaby w Białych Błotach, 

- projekt ulicy Klonowej i Cedrowej w Łochowie, 

- projekt ulicy Wczasowej w Łochowie, 

- projekt ulicy Letniskowej w Łochowie na odcinku od ulicy Wczasowej do ulicy Bukowej, 

- projekt ulicy Leszczynowej w Łochowie, 

- projekt ulicy Narcyzowej w Lipnikach, 

- projekt ulicy Kieleckiej w Zielonce, 

- projekt ulicy Szpakowej w Zielonce, 

- projekt ulicy Ziarnistej w Zielonce, 

- projekt ulicy Strzeleckiej i Konnej w Cielu, 

- projekt ulicy Gwiaździstej i Księżycowej w Przyłękach, 

- projekt ulic Pomiarowej, Geodetów i Zielnej w Prądkach, 

- projekt ulicy Świerkowej w Łochowie, 

- budowa ulicy Myśliwskiej w Cielu etap II w ramach zadania pod nazwą „Zadanie inwestycyjne 

dokończenia budowy ulicy Myśliwskiej”, 

- rozbudowa ulic Antoniego Przysieckiego oraz Biznesowej w miejscowości Przyłęki, 

- budowa ulicy Wczasowej w Cielu, 

- budowa ulicy Słonecznej w Lisim Ogonie, 

- budowa sieci kanalizacji deszczowej w ulicy Bartyckiej, Chlebowej, Barwinkowej i Centralnej, 

Czerskiej w Białych Błotach, etap IV, 

- budowa ulicy Czeremchy w Białych Błotach na odcinku od ulicy Duńskiej do ulicy Chlebowej, 

- budowa ulicy Borówkowej i w Łochowie, 

- budowa ulicy Olszowej w Łochowie, 
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Do obrad dołączyła Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów radna Ilona Nowakowska. 

 

- budowa ulicy Rumiankowej w Zielonce, 

- Budowa ulicy Ogrody w Cielu na odcinku 100 m od ulicy Osiedle do posesji numer 3 wraz z 

miejscami postojowymi. 

 

Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji przedstawił zadania realizowane z 

budżetu na rok 2024: 

- budowa ulicy Orzechowej w Zielonce, 

- projekt ulicy Świetlicowej w Zielonce, 

- projekt ulicy Patrolowej i Kolejowej w Kruszynie Krajeńskim, 

- projekt ulicy Leśnej w Zielonce, 

- projekt ulicy Zabytkowej od ulicy Cichej do ulicy Zakładowej w Przyłękach, 

- przebudowa ulicy Guliwera w Białych Błotach na odcinku o nawierzchni bitumicznej, 

- budowa ulicy Twardej w Lisim Ogonie, 

- projekt i budowa ulicy Rumiankowej w Zielonce, 

- projekt i budowa ulicy Ogrody w Cielu na odcinku 100 m od ulicy Osiedle do posesji nr 3 wraz z 

miejscami postojowymi, 

- projekt i budowa chodnika przy ulicy Dębowej w Łochowie, 

- budowa ulicy Czereśniowej w Łochowie, 

- budowa ulicy Cukrowej w Białych Błotach, 

- budowa ulicy Białej w Białych Błotach, 

- projekt pieszojezdni na ulicy Przylesie w Cielu, 

- projekt i budowa pieszojezdni na ulicy Laskowej w Trzcińcu, 

- projekt i budowa ulicy Diamentowej w Lisim Ogonie, 

- projekt ulicy Jaśminowej w Lipnikach, 

- budowa ścieżki pieszo-rowerowej w Cielu przy ulicy Osiedle wykonanie zastępcze, 

- projekt ulicy Bursztynowej, Kamiennej i Kredowej w Murowańcu, 

- przebudowa kładki łączącej ulicę Kasztanową w Łochowie z ulicą Słoneczną w Lisim Ogonie, 

- projekt i budowa ulicy Pogodnej w Cielu wraz z kanalizacją sanitarną. 

 

Zadania ujęte w środkach niewygasających z upływem 2023 roku: 

- budowa sieci kanalizacji deszczowej w ulicy Baryckiej, Chlebowej, Barwinkowej i Centralnej, 

Czerskiej w Białych Błotach i etap III, 

- projekt budowy ulicy Borówkowej i w Łochowie, 

- projekt budowy ulicy Cisowej w Łochowie. Radny Sławomir Ruge zapytał, od kogo wpłynęła 

prośba o przedłużenie terminu i co powoduje taką kolizję czasową. Maciej Nowak Inspektor 
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nadzoru w Referacie Inwestycji odpowiedział, że nie jest osobą odpowiedzialną za to zadanie, ale 

w zasadzie prośby wpływają od wykonawców w tym przypadku od projektanta. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek wyjaśniła, że problem wynika z 

własności działki i sprawa jest w sądzie, 

- projekt ulicy Tulipanowej w Białych Błotach, 

- projekt ulicy Żonkilowej w Białych Błotach, 

- projekt ulicy Drzewnej w Białych Błotach na odcinku od ulicy Chlebowej w Białych Błotach do 

ulicy Gminnej w Trzyńcu, 

- projekt ulicy Jarzębinowej w Łochowie, 

- projekt ulicy Drzewieckiej w Drzewcach, 

- projekt ulicy Wczasowej w Cielu, 

- budowy ulicy Olszowej w Łochowie. 

 

Maciej Nowak Inspektor nadzoru w Referacie Inwestycji przekazał radnym, że w sprawie drogi 

Nakło – Gorzyń – Bydgoszcz wyjaśnień może udzielić Biuro nieruchomości i nadzoru projektu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Białe Błota Anna Banaszek zapowiedziała, że na sesji mogą paść 

pytania w tej sprawie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut poinformował, że wystąpił do urzędu z 

zapytaniem o wykaz dróg utwardzonych od 2019 roku, wraz podaniem ich długości powierzchni 

oraz kosztów budowy, zapytał ile wybudowano chodników i ścieżek, ich długość i koszty budowy. 

Wiceprzewodniczący chciałby zweryfikować te dane z informacjami, które zostały opublikowane 

na Facebooku. 

 

Prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zarządził kolejny 

punkt, omawianie uchwał na najbliższą sesję. 

 

Zastępca Skarbnika Gminy Tomasz Angielczyk rozpoczął omawianie uchwały zmieniającej 
tegoroczny budżet, wskazał, że budżetu zostanie zwiększony o 9 891 119,00 zł, przedstawił 
dochody oraz wydatki bieżące i majątkowe.  

 

Zastępca Skarbnika przedstawił zmiany w dochodach budżetu wykazane w załączniku nr 1 do 

projektu uchwały: 

- w rozdziale 75077 Centrum Projektów Polska Cyfrowa zwiększamy dochody o 62 300,00 zł, 

dotyczy to grantu w wysokości 691 174,13 zł, który gmina otrzymała przez instytucję Centrum 

Projektów Polska Cyfrowa, 

- rozdział 75109, środki na przeznaczeniem na przygotowanie, przeprowadzenie wyborów 

organów jednostek samorządu terytorialnego zarządzonych na 7 kwietnia, w tej chwili mówimy o 

kwocie 87 868,00 zł do pierwszej tury wyborów. 
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- w rozdziale 75495 pozostałej działalności w bezpieczeństwie publicznym, ochronie pożarowym 

następuje zwiększenie o kwotę 210 000,00 zł z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

zakwaterowania i wyżywienia obywateli Ukrainy 

- zwiększanie części oświatowej subwencji ogólnej dla gmin na podwyżki dla nauczycieli, 

- zwiększenie części rozwojowej subwencji ogólnej dla jednostek samorządu, terytorialnego. Tą 

część subwencji rozwojowej przeznaczamy na drogi, na zadania bieżące, dotyczące remontów i 

usług pozostałych, na inwestycje i rezerwa 1,5 mln zł, tą część subwencji rozwojowej ująć po 

stronie wydatków. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zapytał o powód 

zaplanowania tak dużej rezerwy. 

- kolejna zmiana wynika z decyzji wojewody i otrzymania 12,00 zł, wynikających ze sprawozdania  

- rozdział 85395, środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID 19, zwiększenie o kwotę 6 120,00 zł 

 

Zastępca Skarbnika Gminy Tomasz Angielczyk poinformował, że w załączniku nr 2 nie ma 

zmian. W załączniku nr 3 w dziale 600 Transport i łączność rozdział 60016 jest zwiększenie o 

366 405,00 zł, z czego 243 405,00 zł z tej części subwencji przeznaczamy na zakup usług 

remontowych, zakup usług pozostałych na drogach. W administracji publicznej jest wspomniane 

zwiększenie na Centrum Projektów Polska Cyfrowa, w urzędach naczelnych organów władzy 

państwowej zwiększenie środków na wybory do rad gmin i na wybory wójta. W 75495 pozostałej 

działalności decyzja wojewody na 210 000,00 zł. W rozdziale 75818 klasyfikujemy rezerwę 1,5 

mln. zł do 2,5 mln. zł, mamy na to pełną zgodę organu nadzoru. Jeśli chodzi o oświatę, 

wspomniane zwiększenie części oświatowej na podwyżki dla nauczycieli. Dział 852, pomoc 

społeczna, decyzja wojewody, zwiększenie o 12,00 zł oraz środki COVID 196 120,00 zł w wyniku 

decyzji wojewody.  

 

Zastępca Skarbnika Gminy przedstawił zmiany w załączniku nr 4a: 

- pojawia się nowe zadanie „Opracowanie koncepcji budowy trasy alternatywnej dla miejscowości 

Lisi Ogon, Łochowo, Łochowice”, kwota zwiększenia to 123 000,00 zł, 

- budowa wiaty śmietnikowej dla budynków położonych przy ulicy Łochowskiej w Murowańcu 

Przyjmujemy te środki w wyniku zwiększonej subwencji rozwojowej, finansujemy to z własnych 

środków. 

 

Zastępca Skarbnika Gminy Tomasz Angielczyk poinformował, że w załączniku nr 5 nic się nie 

zmienia, w załączniku nr 6 są zmiany w planie dochodów z tytułu zadań zleconych, dotyczy to 

wyborów. W załączniku nr 18 są zmiany w planie dochodów wydatków dotyczących realizacji 

danych związanych z pomocą obywatelom Ukrainy. W ostatnim załączniku zmiany w planie 

dochodów i wydatków związane są z przeciwdziałaniem COVID 19. 

 

Zastępca Skarbnika Gminy Tomasz Angielczyk, wskazał zmiany w Wieloletniej Prognozie 
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Finansowej, powiedział, że na podstawie przyjętych już sprawozdań będziemy aktualizować 

wszystkie wiersze przypisane dla roku 2023. Zadania majątkowe z kwoty planowanej prawie 56 

mln. zł zrealizowaliśmy w wysokości ponad 54 mln. zł.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zauważył, że początkowo plany były na 

poziomie 73 mln zł a zrealizowano w wysokości 54 mln zł, i to wygląda troszeczkę inaczej. Odniósł 

się do kwestii nieudzielania Wójtowi absolutorium, zauważył, że jeszcze 10,5 mln zł jest za 

środkach niewygasających. Zapytał o kwestię zakończonej inwestycji ul. Białobłockiej w Kruszynie 

Krajeńskim, w związku z kwestią wyciętych tym karp, czy to zostało już rozliczone. Zastępca 

Skarbnika Gminy Tomasz Angielczyk odpowiedział, że w dniu wczorajszym wysyłając 

sprawozdania do Izby i do Ministerstwa Finansów zamknęliśmy tryb rozliczania roku 2023 i na tej 

podstawie nastąpi ta część merytoryczna z podziałem na poszczególne zadania. 

 

W punkcie „Sprawy bieżące” Radny Sławomir Ruge poinformował, że mieszkańcy Łochowa 

zgłaszali uszkodzenie barierki i deski na kładce pieszo-rowerowej na Kanale Górnonoteckim w 

Łochowie oraz, że ulica Szmaragdowa w Łochowie została wczoraj wyrównana a warunki 

atmosferyczne były bardzo niesprzyjające do wykonywania tego typu prac. Radny zwrócił się, aby 

tę ulicę przywrócić do stanu przejezdności i utwardzić to kruszywem. Radna Ilona Nowakowska 

potwierdziła, że wszystkie ulice utwardzane w tym czasie tak wyglądają, podając za przykład ul. 

Szeroką w Drzewcach i Lipnikach. Radny Sławomir Ruge wraził nadzieję, że radni znajdą środki na 

zakup większej ilości kruszywa. Radny Bronisław Balcerowski powiedział, że ta technologia przy 

tych warunkach jest bezużyteczna. Wiceprzewodniczący Rady Gminy odniósł się, do jakości 

kruszywa. Zdaniem radnego Bronisława Balcerowskiego wykonawca powinien zastosować inną 

metodę. Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że boczne uliczki, które w planie budowy są 

daleko, należy utwardzać porządnym kruszywem. Zdaniem radnego Bronisława Balcerowskiego 

deweloperzy, którzy budują nowe osiedla powinni być odpowiedzialni za utrzymanie dróg. Radny 

Sławomir Ruge powiedział, że jakość wykonywania prac równania dróg stawia wiele do życzenia, 

zapytał czy ktoś to weryfikuje. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota Henryk Sykut zarządził głosowanie nad projektami 

przedstawionych uchwał. 

Głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Białe Błota na 2024 rok: 

Głosy „za”: radny Bronisław Balcerowski, radna Anna Banaszek, radny Sławomir Ruge, radny 

Henryk Sykut, radna Ilona Nowakowska 

Nieobecni: radny Krzysztof Kocikowski, radny Krzysztof Michalak 

Głosowanie nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Białe Błota na lata 2024-2039: 
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Głosy „za”: radny Bronisław Balcerowski, radna Anna Banaszek, radny Sławomir Ruge, radny 

Henryk Sykut, radna Ilona Nowakowska 

Nieobecni: radny Krzysztof Kocikowski, radny Krzysztof Michalak 

 

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

Protokół na podstawie nagrania sporządziła: Katarzyna Lutkowska 

 

 

                                                                                       Wiceprzewodniczący Rady Gminy Białe Błota  

 

   Henryk Sykut 

  

 

 

 


